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Fractieleden PvdA/GL: vlnr Tom de Visser, Liset Nieuwenhuis-Ottens, Eef Brouwer, Jon Agricola, 
Gabriëlle Geerts en Justin Hermsen. Jan van den Brink 

Partij van de Arbeid en GroenLinks ook in Rhenen samen: ‘Er moet echt wat gebeuren voor 
natuur’ 

16 november 2023 om 10:33  Voorlezen Politiek 

RHENEN De Partij van de Arbeid en GroenLinks hebben afgesproken om intensiever samen 
te gaan werken en in de toekomst één partij te gaan vormen. De fracties in de Eerste en de 
Tweede Kamer zijn daar al mee begonnen. De partijen gaan met één verkiezingsprogramma 
en één gezamenlijke lijst de verkiezingen op woensdag 22 november in. Wat betekent dat 
voor de Rhenense PvdA en GroenLinks?  

door Sander van Opstal 

De huidige fractievoorzitters, Gabrielle Geerts (Progressief Rhenen/GroenLinks, drie zetels in de 
Rhenense gemeenteraad) en Eef Brouwer (PvdA, één zetel) vertellen over de al langer groeiende 
samenwerking tussen deze partijen in Rhenen.  

Gabrielle Geerts start het gesprek: ,,Na de gemeenteraadsverkiezingen van 2021 zijn we buiten 
de coalitie gehouden. Al vrij snel nadat de nieuwe coalitie van start gegaan is, hebben de 
Rhenense fracties van de PvdA en PR/GroenLinks elkaar op inhoud gevonden. We willen 
hetzelfde voor Rhenen bereiken: Rhenen moet duurzamer, socialer en groener worden.” 

Ze vervolgt: ,,De twee fracties werken intensief samen doordat we gezamenlijke vergaderingen 
hebben waarin we onze inbreng voorbereiden en afstemmen.We zijn bezig met een geleidelijke 
groei naar één gezamenlijke fractie. En het leuke is dat we nu al een goed team zijn geworden. Er 
is goede chemie tussen de fractieleden en fractievolgers. En het is mooi dat diezelfde 
samenwerking nu ook landelijk plaatsvindt.” 

https://www.derijnpost.nl/search?c=4590


Wanneer worden jullie één partij en één fractie?  

,,Daar werken we aan en daarover zijn we aan het nadenken. We willen een geleidelijke 
organische groei, maar in nauwe samenspraak met de leden. Dus dat gaan we de komende tijd 
aanpakken. Maar we volgen ook de stappen die onze partijen op landelijk niveau zetten.” 

Wie is er nu de ‘baas’ van jullie twee? Degene met de meeste ervaring in de raad, Eef, (vier 
jaar lid van de steunfractie en vervolgens dertien dienstjaren als raadslid), of jij Gabrielle, 
met de grootste fractie, namelijk drie leden?  

Samen zeggen ze: ,,Het grappige is, of eigenlijk het goede in deze samenwerking is dat het 
helemaal niet belangrijk is wie er ‘de baas is’ in ons traject naar samenvoeging. Bij verschillen 
van aanpak of inzicht komen we er steeds heel goed uit omdat we elkaar op inhoud vinden.” 

Wat is die inhoud dan, wat willen jullie bereiken voor Rhenen?  

Eef Brouwer: ,,Een voorbeeld is dat we de problemen in de landbouw en de natuur in goed 
overleg met individuele agrariërs en de LTO willen aanpakken. 
Daarbij zijn we van mening dat er nu echt wat moet gebeuren voor de natuur. Maar het is ook 
heel belangrijk om, juist in Rhenen, een gespreksbasis met elkaar te hebben. We snappen heel 
goed dat het Rijk en de Provincie Utrecht in dit dossier heel belangrijk zijn, maar we willen toch 
veel minder afwachtend zijn dan de huidige wethouders en de coalitie. Zo moet er hard 
nagedacht worden om minder vee in Nederland (en dus ook in het Binnenveld) te gaan houden.” 

Eef Brouwer: ,,Ook op het gebied van woningbouw willen we veel harder gaan doorpakken. 
Rhenen moet ruimte bieden voor woningbouw voor de eigen starters en voor gepensioneerden 
die willen doorstromen. Sociale woningbouw is heel belangrijk, juist nu met stijgende 
bouwprijzen en stijgende hypotheekrente.” 

Hoe is het om als niet-confessionele partij te werken in een gemeente waar best veel 
mensen volgens de lijnen van hun geloofsachtergrond leven en stemmen? 

Gabriëlle Geerts: ,,We willen daarin méér doen dan alleen ‘leven en laten leven’. We zoeken de 
andere partijen, en mensen met andere (levens-)overtuigingen, actief op want we willen de 
beweegredenen van alle mensen in Rhenen begrijpen en ieders leefwereld goed leren kennen. 
Het gaat in de raad bijna altijd om compromissen bouwen, maar wij willen ‘goede’ 
compromissen. Dat vraagt wel meer aandacht en is meer werk, maar dan is er hopelijk ook een 
veel breder draagvlak onder de inwoners van Rhenen voor de oplossingen die we willen 
bereiken.” 
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